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U razdoblju od srpnja do prosinca 2010 godine,  poslovanje Grada je bilo uglavnom 
stabilno iako se odvijalo u otežanim okolnostima. Ovo izvješće se ne bavi Proračunom ali 
smatram nužnim iznijeti neke osnovne elemente koji ukazuju na uvjete poslovanja Grada u 
ovom periodu.  

Početni planirani Proračuna Grada Korčule za 2010. godinu iznosio je 54.812.000 
kuna, od čega se 30.981.000 kuna odnosilo na potpore i to uglavnom za izgradnju bazena. 

Prvim izmjenama Proračun je povećan za ukupno 95.000 kuna  a najveća izmjena se 
odnosila na prenamjenu sredstava za nabavku vatrogasnog vozila. 

Druga izmjena Proračuna, kada je Proračun smanjen za oko 22 milijuna kuna (od toga 
20 milijuna kuna se odnosi na potpore vezane uglavnom uz izgradnju bazena), usvojene 
krajem godine svele su Proračun na 32.899.689 kuna. Od tog iznosa ostvareno je 81,1% 
prihoda i primitaka (ili 26.695.607 kuna). Ukupni rashodi i izdaci ostvareni su s 29.738.341 
kuna ili 90,4% od plana. 

Tijekom druge polovine 2010. godine prihodi Proračuna su se znatno smanjili zbog  
promjene zakona i smanjenja poreza iz dohotka (oko 500 tisuća kuna). Također nije uplaćen 
prihod od  boravišne pristojbe (oko 300 tisuća kuna). Došlo je do smanjenja  poreza na 
potrošnju i komunalnog doprinosa što je  značilo ukupno manje preko milijun kuna za gradski 
proračun. 

Sve ove okolnosti utjecale su na realizaciju planiranih projekata. 
 
Najznačajniji  projekti u ovom vremenskom periodu: 
 
1. Reorganizacija Gradske uprave i informatizacija rada Gradske uprave 
     

Planirana reorganizacija Gradske uprave nije realizirana jer u proračunu nije bilo 
planiranih sredstava za realizaciju iste. Pripremljeno je usklađenja naših akata s novim 
propisima. Obzirom na ograničenja prema važećim propisima mnoga rješenja potrebno je 
tražiti  u boljoj tehnološkoj opremljenosti, efikasnosti i iskoristivosti postojećih djelatnika. Od 
svih izmjena u prijedlogu Proračuna bila su predložena sredstva za dva nova zaposlenika jer 
smatram da bez njih nema mogućnosti bitnih novina i mogućnosti u organizaciji. 
 

Najznačajnija pitanja u radu Gradske uprave su: 
 

− Povećanje efikasnosti naplate Gradskih potraživanja. 
 

− Evidencija i gospodarenje Gradskom imovinom. 
o Financiranje Projekta upravljanja imovinom Grada Korčule uvršteno je u 

prijedlog Proračuna za 2011. godinu. 
o U suradnji s tvrtkom Geodata d.o.o. Split napravljen je krajem godine 

akcijski plan prikupljanja podataka od nadležnih Županijskih i državnih 
tijela za Matičnu bazu nekretnina Grada Korčule. 

 
− Projekti u realizaciji na povećanju efikasnosti Gradske uprave. 

o Nabavljen i instaliran gradski server sa sistemskim softverom koji će služiti 
kao server baze nekretnina, Intranet web server za aplikacije kao što su e-
sjednica, projekti i dr. 

 
o Na Gradskom serveru instalirana i puštena u rad aplikacija e-sjednica, alat 

za pripremu, organizaciju i realizaciju sjednica u Gradu Korčuli. Izvršena 
je obuka djelatnika za korištenje ove aplikacije. 
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o Izvršene sve pripreme i urađeni potrebni unificirani obrasci Grada Korčule 
za pokretanje EUMIS-a, veb sajta sa info servisima za građane. 

o Održana prezentacija i izvršene pripreme za uvođenje sustava upravljanja 
kvalitetom u Gradu Korčuli. 

o Potpisan ugovor o legaliziranju i licenciranju svih MS računalnih programa 
koji se koriste u Gradskoj upravi. 

o Izrađena i usvojena Studija za osnivanje, ustroj i postupanje službe 
Prometno redarstvo Grada Korčule. 

 
2. Prostorno planiranje i uređenje naselja 
   
    U izvještajnom razdoblju je rad na Izmjeni i dopuni PPU Grada  Korčule u ovom  
području imao je prioritet. Realizirana je javna rasprava i izvršene potrebne radnje za    
pripremu konačnog  prijedloga Izmjena i dopuna PPU Grada Korčule.  
     Prijedlog je raspravljen i na Odboru za prostorno planiranje. 
     Naglašavam da je ovim prijedlogom Izmjena i dopuna PPU Grada Korčule riješeno 
nekoliko vrlo važnih pitanja za daljnji razvoj Grada i nadam se da će Plan radi daljnje     
realizacije ovih projekata čim prije biti prihvaćen. 
      Ovdje spadaju: 

- lokacija nove luke za velike brodove Korčula,  
- rješenje  namjene i razgraničenja u području Ježevice, brodogradilište i LNT, 
- nova trasa ceste Korčula - Račišće,  
- nova lokacija i razmještaj gospodarske zone.  

 
Projekti u realizaciji: 
 
- Dovršen Pilot projekt uštede električne energije javne rasvjete i urađen troškovnik radova  
za implementaciju sustava upravljanja intenzitetom javne rasvjete na području Grada  
Korčule u cilju uštede električne energije.  
 
- Izrađen Program rasvjete stare jezgre grada Korčule. Programom je obuhvaćen detaljan  
pregled postojećeg stanja te smjernice za izradu idejnog projekta rekonstrukcije i   
modernizacije akcentne i javne rasvjete. 
 
- Izmještaj i izgradnja novog autobusnog kolodvora. 
 
 - Izgradnja gradskog parkinga. 
S partnerom tvrtkom Kerum d.o.o. radimo na ishođenju građevinske dozvole.  
Raspravila se mogućnost prodaje poslovnog udjela „Kerum“ d.o.o.  
 
- Izgradnja zajedničke zgrade suda, policije i državnih ureda. 
 
- Nastavak izgradnje vodovoda NPKLM-a. 
Babina priključena na NPKLM vodovod. 
Započeta izgradnje vodosprema Žrnovo i Račišće. 
Pripreme za izgradnju vodospreme u Čari i Žrnovskoj Banji te prepumpne stanice Žrnovska 
Banja. 
- Nastavak sanacije odlagališta otpada „Kokojevica“. 
Grad Korčula je suinvestitor u ovom projektu. 
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Pojavili su se problemi u izvođenju koji se rješavaju zajednički sa Fondom za  
zaštitu okoliša.  
 
- Rekonstrukcija državne ceste Žrnovo – Pupnat. 
Ova dionica državne ceste već je dugo u planu i pristupilo se realizaciji. 
 
- Kanalizacijski sistem Grada – dogradnja i širenje. 
U Hrvatskim vodama obavljeni razgovori oko načina nastavka započetih projekata.  
Predložen novi projektni zadatak.  
Otočke JLS, Županija i ministarstvo s njemačkim partnerom ESV-om radi na 
realizaciji pilot projekta za otok Korčulu i dio Županije. Održan sastanak u ministarstvu i    
realizirana posjeta njemačkom partneru u Saarbruckenu. 
 
- Dovršenje izgradnje Arhivskog sabirnog centra Korčula (u Žrnovu). 
Nastavljena izgradnja. Rješavamo imovinsko pravno pitanje vezano za pristup uz  
zapadni pristup. 
 
- Rekonstrukcija Gradskog muzeja. 
Ishođena potvrda glavnog projekta 

 
- Rekonstrukcija ex restorana Liburna.   
Napravljen novi idejni projekt. Poslan na konzervatorsku suglasnost. Organizirana        
rasprava u Odboru za prostorno planiranje. 
  
- Nabava vatrogasne cisterne. 
Realizirana je nabavka šasije (vozila). 
 
- Rekonstrukcija lukobrana u Zavalatici je dovršena.  
Ostaje uređenje javnih površina oko objekta. 
  
- Prikupljene ponude za izradu tehničke dokumentacije za rekonstrukciju Doma kulture u   
Čari.  
 
- S Hrvatskim šumama i Javnom ustanovom za upravljanje zaštićenim prirodnim 
vrijednostima na pdoručju Dubrovačko-neretvanske županije dogovoreno uređenje park- 
šume „Hober“. 
 
- S Hrvatskim vodama pripremljen program uređenja lokava za 2011. godinu. 
  
3. Šport i kultura 
 
- U oblasti športa najznačajnija je uspješna realizacija nastavka izgradnje zatvorenog  
bazena. 
Trafostanice izgrađena, dogovara se oprema. 
Dogovara se dinamika financiranja za 2011. godinu. 
 
- U Pupnatu otvoreno novo odjeljenje, počelo funkcionirati  početkom školske godine. 
 
- Dogovoreno sudjelovanje naše djece na Igrama mladih Otoka svijeta za 2011. godinu. 
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- Nabavljen dio materijala za ogradu igrališta u Čari. 
 
- Zajedno sa Srednjom školom provode se aktivnosti za ishođenje građevinske dozvole za  
izgradnju druge faze Škole, čime bi se ispunila obavezu Grada u tom projektu. 
Realizaciju izgradnje škole preuzima Županija, kao njen osnivač. 
 
- Aktivno se uključili u rješavanje pitanja budućeg funkcioniranja osnovne glazbene škole. 
Nakon zahtjeva Umjetničke škole Luke Sorkočevića iz Dubrovnika da se pristupi            
reorganizaciji sadašnje organizacije škole, održan sastanak s ministrom Fuksom. 
Zaključak je da je najbolje rješenje da se osnovna glazbena škola osnuje pri OŠ Petra  
Kanavelića. 
 
- Na temelju potpisanog sporazuma sa Arhitektonskim fakultetom iz Sarajeva pokrenut  
projekt za formiranje nominacijske dokumentacije za upis na listu Svjetske baštine  
UNESCO-a. 
 
- Kao pokrovitelji aktivno se uključili u pripremu i realizaciju prvog međunarodnog  
triatlon takmičenja „Izazov Marka Pola“ koji će se održati u Korčuli 30.4.2011. 
 
- Kao pokrovitelji aktivno se uključili u pripremu organizacije sportsko-turističkog  
projekta „Jadranske igre“ koji će se održati u Korčuli tijekom ljetne sezone.. 
 
4. Suradnja s drugim gradovima i općinama 
 
- Nastavljeni kontakti i suradnja s gradovima prijateljima u Škotskoj, Kini i Australiji. 
 
- Nastavljena suradnja s Gradom Rijekom, naročito u oblasti informatizacije gradske  
uprave. 
 
- Aktivan kontakt s Gradovima Hvar, Split, Trogir, Šibenik, Dubrovnik, Zagreb nastavljen 
je i u ovom vremenskom periodu. 
    
Suradnja otočkih općina je također dobra. Zajednički pripremamo izradu Ukupnog plana 
zazvoja i Master plana  razvoja turizma otoka Korčule.  
 
5. Ostale redovne aktivnosti Gradonačelnika 
 
- Aktivnosti u TZ Grada Korčule odnose se na izvršavanje obaveza kao predsjednika TV i   
 Skupštine TZ. 
 I dalje je ozbiljan problem u funkcioniranju TZ, stanje HTP-a Korčula d.d., kao i novi način  
 naplate boravišne pristojbe za nautičare. 
 
- Problematika privatizacije HTP-a je bila tema mnogih razgovora i sastanaka s  
potencijalnim investitorima. Održano je niz sastanaka na tu temu a realizirana je i posjeta  
potencijalnih investitora.  
Podržali smo predloženi model privatizacije prodajom dijela tvrtke. 
Izostala obećana i dogovorena suradnja s Fondom za privatizaciju na ovom pitanju. 
 
- Kao Skupština KTD-a „Hober“ d.o.o.  pratim rad i izvršavanje planova i programa rada iz   
djelokruga rada komunalnog poduzeća. 
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- Pratim rad i po potrebi sudjelujem u realizaciji programa GK i MO na području Grada. 
 
- Pratim rad Gradskih ustanova, udruga građana i civilnog društva te se po potrebi uključujem  
u realizaciju projekata i programa.  
 
- Izvršavam obaveze definirane zakonom iz oblasti zaštite i spašavanja te oblasti civilne  
zaštite. 
 
 
                                                                                                              GRADONAČELNIK 
                                                                                                            Mirko Duhović, dipl. ing. 
 


